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BTW-VERHOGING: GOED IDEE?
Het nieuwe kabinet gaat het lage btw-tarief verhogen van 6 naar 9 
procent. De stijging is onderdeel van bredere plannen voor 
belastinghervorming. Wat vinden ondernemers er eigenlijk van?

Jan van Gerven / Rundveehouderij Van Gerven / Riethoven

‘Leverancier moet dat compenseren’
‘Een slecht idee. Ik ben bang dat supermarkten het ho-
gere tarief niet doorberekenen aan de klanten, maar die 
3 procent aan de onderkant proberen terug te krijgen. 
Bij leveranciers. Daar zitten we niet op te wachten. Dat 
luxere levensmiddelen zoals chocola hoger worden be-
last, vind ik minder erg. Het gaat mij om de primaire 
 levensmiddelen. Eten heeft iedereen nodig.’
‘Wij zitten dicht bij de grens met België, waar prijzen 

structureel hoger zijn. Veel Belgen slaan hun bood-
schappen in Nederland in en dat zal na de btw-verho-
ging niet anders zijn. Duitsland is een ander verhaal. 
Daar zijn producten goedkoper. Een hoger btw-tarief 
zal voor de grensregio nadelig uitvallen.’
‘Dit hele verhaal doet me denken aan 17 jaar geleden. 
Toen daalde het btw-tarief van kappers van 17,5 naar  
6 procent. Kappers zijn niet goedkoper geworden.  
Ook nu zullen mensen gewoon weer gewend raken aan 
hoge prijzen.’

Piet Zeeuw / Autobedrijf Haag Zeeuw / Delft

‘Verschil tussen 21 en 6 procent  
is te groot’
‘Wil je meer of minder belasting betalen, is vragen naar 
de bekende weg. Niemand wil méér belasting betalen. 
De btw-verhoging zie ik in een groter geheel, en daar-
over ben ik eigenlijk wel positief. Misschien houden we 
er per saldo juist geld aan over. Klanten betalen het volle 
pond btw voor alle diensten die ik met mijn bedrijf lever: 
21 procent. De ondernemers die in het lage tarief zitten, 

komen er goed vanaf. Het verschil tussen 6 en 21 pro-
cent is nu vaak moeilijk uit te leggen. Die tarieven  mogen 
wat mij betreft meer naar elkaar toe groeien.’
‘Dat mensen boos worden omdat de prijs van levens-
middelen gaat stijgen, vind ik niet terecht. Nederlandse 
levensmiddelen behoren nog steeds tot de goedkoop-
ste in heel Europa. De juichstemming over twee belas-
tingschijven vind ik flauwekul. Je betaalt of heel weinig, 
of heel veel belasting. Daardoor vraagt het systeem om 
allerlei bijkomende regels en subsidies waardoor het 
uiteindelijk nog ingewikkeld blijft.’

Anja Jessurun / Norway Coatings /Utrecht

‘Gun ondernemers adempauze’ 
‘Ik ben tegen de verhoging. Ja, er is een kleine stijging in 
de economie te zien. Maar ondernemers in de retail-
branche, kappers en schilders hebben het zwaar gehad. 
Die hebben grote achterstanden opgelopen die ze nu 
moeten inhalen. Dus een btw-verhoging naar 9 procent 
lijkt me geen goed plan. Laat ondernemers eerst maar 
eens wat vet op hun botten kweken. Gun ze even een 
adempauze. Als de economie écht gaat doorgroeien, 

kun je een groter beroep op ze doen.’ 
‘Het is verder onnodig om producten duurder te maken 
die breed in de samenleving nodig zijn, voedingsmid-
delen als brood en groenten. Die worden zo moeilijker 
bereikbaar voor bepaalde doelgroepen: ouderen en 
mensen met een lager inkomen. Uit solidariteit met hen 
zeg ik: laat die verhoging nou zitten.’


